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Beretning for badmintonafdelingen. 

Sæsonen blev endnu en sæson, hvor det ikke lykkedes at tilmelde hold til holdturneringer, og 

igen er der vigende tilmeldinger både blandt ungdomsspillerne og blandt motionsspillerene. 

Lyspunktet er tirsdagsholdet der fortsat er fyldt godt op. 

De vigende tilmeldinger har resulteret i, at vi nu alene kan tilbyde badminton i Stouby Multihus 

om onsdagen for ungdomsspillere og motionister og så selvfølgelig seniorerne tirsdag 

formiddag. 

Mikkel sørger for kompetent træning af de yngste. 

Vi forsøger i indeværende sæson med udlejning af baner på timebasis, måske det er vejen 

fremadrettet, vi skal jo passe på vi ikke binder os til for meget. 

Vi leder desuden med lys og lygte efter friske kræfter i udvalget. I det hele taget trænger der til 

friske kræfter i alle dele af Stouby GIF.   

  


